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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 
 

Z á p i s 

z 1. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, které se konalo 

dne 19. ledna 2021 od 16:00 hodin 

 

Přítomno:  25 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

 

Omluvená nepřítomnost: Tomáš Gryč 16:00 – 18:00 

 Mgr. Bc. Dana Vepřková 16:00 – 18:00 

 Ing. Josef Treml 16:00 – 16:15 

 Ing. Jozef Králik 16:00 – 16:52  

 Ing. Tomáš Havlíček, MBA 16:00 – 17:25  

 RNDr. Ivo Šanc 17:57 – 18:00 

 Kateřina Špalková 17:13 – 17:15   

 Mgr. Bc. Štěpán Drtina 17:48 – 17:54 

  

  

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 

 

Program: I.  Zahájení     

 II. Schválení programu   

 III. Dotazy a připomínky občanů  

 IV. Zaslané materiály  

 1. Materiály kanceláře tajemníka 

 1/01 Zápisy a změny Osadních výborů 

 1/02 Vytvoření zdroje finanční pomoci 

 1/03 Změna členů Kontrolního výboru ZM 

 1/04 Účast členů RM na jednáních v r. 2020 

 1/05 Nový člen Finančního výboru 

 1/06 Rozpočtové opatření – Vodní prvky, mobiliář Šipší 

 1/07 Rozpočtové opatření – Úpravy hřiště Opletalova 

 1/08 Rozpočtové opatření – Parkování sídliště Šipší 

 1/09 Rozpočtové opatření – Úpravy v městské části Hlouška 

 1/10 Žádosti o darování osvětlení do muzeí 

 1/11 VPS o poskytnutí dotace Nemocnici KH 

 2.  Materiály ekonomického odboru   

 2/01  Zápis Finančního výboru  

 2/02  Informativní zpráva o úpravách rozpočtu 

 2/03  Rozpočtové opatření EKO – č. 01  

 3.  Materiály odboru správy majetku 

  3/01 Prodloužení termínů plnění usnesení ZM, zrušení usnesení ZM 

  3/02 Prodej části pozemku v k. ú. Kutná Hora (pí Jahodová) 

  3/03 Prodej pozemků v k. ú. Kutná Hora formou VŘ (man. Obešlovi) 

  3/04   Prodej pozemku v k. ú. Kutná Hora (man. Králikovi) 

  3/05   Prodej části pozemku v k. ú. Kutná Hora (Mgr. Kadlec) 

  3/06   Prodej části pozemku v k. ú. Kutná Hora (p. Edr) 

  3/07   Prodej části pozemku v k. ú. Poličany (p. Černý) 
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  3/08   Prodej části pozemku v k. ú. Morašice v ŽH (p. Hačko) 

 4.  Materiály odboru památkové péče, školství a kultury 

 4/01  VPS – dotace 2021 - sport 

           4/02  Posunutí termínů splátek – nafukovací hala 

           4/03  VPS – dotace 2021 – podpora vzdělávání dětí a mládeže 

 4/04 Dodatek k VPS TJ Sparta Kutná Hora z. s. 

 6.  Materiály odboru investic 

6/01 Rozpočtové opatření INV č. 01 - 04 

 7.  Materiál odboru sociálních věcí a zdravotnictví 

7/01 Změna zřizovací listiny PO Pečovatelská služba KH 

7/02 Financování Pečovatelské služby  

 15.  Materiál Oddělení cestovního ruchu a marketingu 

 15/01 Rozpočtové opatření OCRM č. 01   

 V. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 

 VI. Různé   

 VII. Závěr     

 

  

I. Zahájení jednání 

Jednání zastupitelstva města, zahájil a řídil pan starosta Ing. Josef Viktora. Pan starosta 

konstatoval řádné svolání a vyhlášení jednání zastupitelstva, konstatoval přítomnost 

nadpoloviční většiny všech členů. Všechny přítomné upozornil, že z jednání je pořizován 

zvukový i obrazový záznam, který je přenášen on-line. Ověřovatele zápisu určil Martina 

Suchánka a Ing. Tomáše Pilce. Určil zapisovatelku dnešního zápisu Stanislavu Sovovou.  

Vyzval všechny přítomné k uctění památky MUDr. Jiřího Balýho, dlouholetého zastupitele 

a vynikajícího lékaře v oboru plicní medicíny minutou ticha, ke které připojil také uctění 

památky za občanku, která zemřela při nedávném požáru městské ubytovny. 

Po uctění památky poděkoval pan starosta Všem, kteří se podíleli na pomoci občanům při 

řešení nastalé krizové situace požáru městské ubytovny. Zástupkyni spolku Dítě a Kůň, 

z.s. paní Alžbětě Brychtové, za Oblastí Charitu Kutná Hora panu RNDr. Jiřímu Otrubovi 

předalo vedení města dárkové koše.  

Po děkovném aktu, představil pan starosta MUDr. Petra Brůčka, náměstka LPP 

Nemocnice Kutná Hora, který svou prezentací shrnul uplynulý rok 2020, sdělil aktuální 

stav Nemocnice Kutná Hora a obeznámil přítomné s připravovanými změnami pro 

zvyšování kvality zdravotní péče a o současné finanční situaci nemocnice. Po ukončení 

prezentace předstoupil MUDr. Jan Havlovic, který poděkoval za prezentaci a obeznámení 

se současným stavem nemocnice. Poděkoval zaměstnancům nemocnice za jejich 

odvedenou práci v této nelehké covidové situaci a připomněl, jak důležité pro občany je 

fungování nemocnice v našem městě. Pan starosta následně doplnil poděkování nejen 

vedení nemocnice, ale i jednotkám IZS a celému zdravotnickému personálu.  

Poděkování bylo dále směřováno k personálu SH Klimeška, za jejich pomoc při umístění 

obyvatel z městské ubytovny, a také za přípravu zázemí při jednáních zastupitelstva 

konaných v této sportovní hale. Následně sdělil, že zápis z minulého jednání 

zastupitelstva byl uložen k nahlédnutí v kanceláři tajemníka a nebyly proti němu 

vzneseny žádné námitky.  

 

II. Schválení programu 

Navržený program byl schválen Usnesení č. 1/21 – Zastupitelstvo města Kutná Hora 

s c h v a l u j e program svého jednání dne 19. 01. 2021. 

 - pro 23, proti 0, zdržel se 0. 
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K. Daczická, poděkovala Odboru správy majetku, vedoucí Mgr. Blance Maternové ve 

vztahu k požáru městské ubytovny. Požádala o odložení materiálu 1/06, 1/07, 1/08, 

1/09. J. Viktora oznámil stažení materiálu 3/03 a odložení materiálů 3/02 a 3/05. 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni:  Martin Suchánek, člen ZM 

 Ing. Tomáš Pilc, člen ZM 

  

Zapisovatelkou byla určena:  Stanislava Sovová, DiS. 

 

J. Viktora přivítal na dnešním zasedání zastupitelstva nového tajemníka úřadu, pana Ing. 

Martina Suchánka, kterého představil a připomněl průběh dnešního hlasování, které je 

všem přítomným zastupitelům již dobře znám. 

 

III. Dotazy a připomínky občanů 

 bez dotazů a připomínek občanů 

 

IV. Zaslané materiály 

1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 

Materiál č. 1/01 – Usnesení č. 2/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora   

I. b e r e   n a   v ě d o m í zápis Osadního výboru Kaňk ze dne 12. 12. 2020, 

II. j m e n u j e členkou Osadního výboru Neškaredice paní Romanu Nevolovou, Kutná 

Hora. 

Zodpovídá: Mgr. A. Kloudová Termín: 31. 12. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0. 

 

Materiál č. 1/02 – Usnesení č. 3/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e  

pracovní skupinu pro vytvoření podmínek pro rozdělování těchto zdrojů finanční pomoci 

ve složení: 

Kateřina Špalková, Soňa Žáčková, Mgr. Tomáš Morawski, Lenka Najjar, Martin Černý, 

Ing. Monika Pravdová. 

Zodpovídá: Ing. J. Viktora Termín: 19. 1. 2021 

- pro 22, proti 0, zdržel se 1. 

K. Špalková specifikovala cíl vytvoření zdrojů finanční pomoci pro malé podnikatele a 

organizace působících na územní města Kutná Hora. Nejedná se pouze o přímou finanční 

pomoc, ale cílem je vytvořit systém pravidel pro spolupráci mezi městem a místními 

organizacemi. V původním předkládaném znění byl uveden bod a) s alokací částky, který 

stahuje, navrhuje hlasovat pouze o bodu b) a doplňuje o členku pracovní skupiny M. 

Pravdovou ml. jako zástupkyni odboru cestovního ruchu. J. Viktora dal o upraveném 

návrhu usnesení hlasovat. 

 

Materiál č. 1/03 – Usnesení č. 4/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I. b e r e  n a  v ě d o m í rezignaci pana Ing. Martina Suchánka na funkci člena 

Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora, 

II. j m e n u j e  členem Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora pana Mgr. 

Tomáše Morawski, Kutná Hora. 

Zodpovídá: Mgr. A. Kloudová     Termín: 15. 2. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0. 
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Materiál č. 1/04 – Usnesení č. 5/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í informativní zprávu o účasti 

členů Rady města na jejích jednáních v roce 2020. 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0. 

 

Materiál č. 1/05 – NEPŘIJATÉ USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Kutná Hora j m e n u j e nového člena Finančního výboru za 

uskupení Město PRO lidi, a to Mgr. JIŘÍHO NĚMEČKA, Karlov, 284 01 Kutná Hora. 

Zodpovídá: Ing. M. Suchánek, tajemník Termín: 19. 1. 2021 

Z. Jirásek souhlasí se jmenováním nového člena, ale upozornil na potřebu trvale dodržet 

lichý počet členů, sudý počet je možný pouze přechodně. V  současné době je počet 

členů 9, proto v případě schválení navrhovaného člena požádá o dojmenování 

jedenáctého člena FV. V. Šnajdr s materiálem nesouhlasí, konstatuje, že FV byl vytvořen 

na základě parity zvolených politických subjektů, nevidí důvod jmenování dalšího člena 

za stranu Město pro Lidi, když jejich kandidát Z. Jirásek svou práci vykonává velmi dobře 

a schopně. K. Daczická nemá problém s rozšířením FV a nenahlíží na záležitost politicky. 

Poukázala na nestejnou aktivní činnost členů výboru a jejich docházku, pokud je 

navržený člen ekonom, jeho pomoc ráda uvítá. M. Suchánek potvrdil, že nový člen by byl 

FV přínosem. S. Doušová se dotázala na aprobaci navrhovaného člena, zda je opravdu 

ekonom. M. Suchánek k tomu nemá informace, ale nevybavuje si, že vysoká škola 

ekonomická je podmínkou členství ve FV. J. Viktora po poradě s panem tajemníkem 

požádal zastupitele o hlasování, zda souhlasí s navýšením členů Finančního výboru 

z původních 9 členů na 11 členů. Návrh usnesení – Zastupitelstvo města Kutná Hora 

určuje počet členů Finančního výboru zastupitelstva města v počtu 11. - pro 10, proti 0 

zdržel se 13. Usnesení nebylo přijato. Proto nemohlo být dále hlasováno o 

předloženém usnesení. J. Viktora proto dále nenechal hlasovat o předloženém materiálu. 

 

Materiál č. 1/06 – ODLOŽENO 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e  zapojení investiční akce Vodní prvky, 

mobiliář sídliště Šipší v částce 200.000 Kč do rozpočtu města. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 30. 1. 2021 

 

 

Materiál č. 1/07 – ODLOŽENO 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e zapojení investiční akce Úpravy hřiště 

Opletalova v částce 500.000 Kč do rozpočtu města. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 30. 1. 2021 

 

Materiál č. 1/08 – ODLOŽENO 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e zapojení investiční akce Parkování 

sídliště Šipší v částce 2.900.000 Kč do rozpočtu města. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 30. 1. 2021 

 

 

Materiál č. 1/09 – ODLOŽENO  

Zastupitelstvo města Kutná Hora                 

s c h v a l u j e 

a) zapojení investiční akce 1. Etapu Revitalizace sportoviště „Průmyslovák“ - Hlouška 

v částce 700.000 Kč do rozpočtu města,  
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b) zapojení investiční akce 1. Etapu Obnova infrastruktury ulici Puškinská - Hlouška 

v částce 900.000 Kč do rozpočtu města. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 30. 1. 2021 

 

Materiál č. 1/10 – Usnesení č. 5/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e uzavření následujících darovacích 

smluv osvětlení v níže uvedeném rozsahu mezi městem Kutná Hora a: 

SKLÁŘSKÉ MUZEUM NOVÝ BOR – na 8 KS 

–  lustr. koule, velký 

–  lustr. koule, malý 

–  návěsník. nástěnné světlo. 1komorové, kolmé 

–  stropní svítidlo. malé 2 komorové, souběžné 

–  stropní svítidlo. malé 3 komorové, souběžné 

–  stropní svítidlo. velké 4 komorové, kolmé 

–  stropní svítidlo. velké 4 komorové, souběžné 

–  stojací lampa,   

MUZEUM SKLA A BIŽUTERIE V JABLONCI NAD NISOU - 7 KS  

–  lustr. koule, velký 

–  lustr. koule, malý 

–  návěsník. nástěnné světlo. 1komorové, kolmé 

–  stropní svítidlo. malé 2 komorové, souběžné 

–  stropní svítidlo. malé 3 komorové, souběžné 

–  stropní svítidlo. velké 4 komorové, kolmé 

–  stropní svítidlo. velké 4 komorové, souběžné 

 UMĚLECKOPRŮMYSLOVÉ MUZEUM V PRAZE - 3 KS 

– návěsník 

– lustr / koule. velký 

– stropní svítidlo. velké, 4 komorové (souběžné nebo kolmé) 

SKLÁŘSKÉ MUZEUM KAMENICKÝ ŠENOV - 2 KS  

– návěsník 

– lustr / koule. malý, 

ČESKÉ MUZEUM STŘÍBRA, KUTNÁ HORA - 2 KS  

– návěsník 

– stropní svítidlo. malé, 2 komorové. 

Zodpovídá: Mgr. A. Rezler Termín: 15. 2. 2021 

- pro 15, proti 1, zdržel se 8. 

Z. Jirásek navrhl protinávrh zkusit před darováním svítidel například aukční prodej, a až 

poté uzavřít případné darovací smlouvy. V. Šnajdr uvedl, že ředitel galerie se o prodej 

předmětných věcí pokoušel, ale nikdo neprojevil zájem. Světla mají hodnotu opravdu 

pouze sběratelskou, proto je navržen převod do sbírek sklářských muzeí. Po tomto sdělní 

Z. Jirásek svůj protinávrh stáhl se sdělením, že k přímému prodeji by se mohlo opět 

přistoupit při případném neschválení předloženého usnesení.  

 

Materiál č. 1/11 – Usnesení č. 7/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e uzavření veřejnoprávní smlouvy o 

poskytnutí dotace Oblastní nemocnici Kolín, a.s., nemocnici Středočeského kraje, ve výši 

1.000.000 Kč k použití na pracoviště Nemocnice Kutná Hora.  

Zodpovídá: Mgr. A. Kloudová Termín: 15. 2. 2021 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 
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2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU 

Materiál č. 2/01 - Usnesení č. 8/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í zápis z jednání Finančního 

výboru ze dne 12. 1. 2021. 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 

J. Viktora poděkoval FV za zpracování předložených zpráv. Z. Jirásek poděkoval J. 

Viktorovi za poděkování, a dále okomentoval zápis FV. Pohovořil ke zprávě týkající se 

možného převodu plaveckého bazénu z TJ Sparta na Město Kutná Hora, poděkoval K. 

Daczické, která zpracovala rozsáhlou zprávu týkající se vymáhání pohledávek, přiblížil 

doporučení FV k rozdělení finančního zůstatku na běžných účtech do rozpočtu 2021. V. 

Šnajdr také poděkoval FV a komisím za výborně odvedenou práci při zpracování těchto 

zpráv a doporučení, rád by utvořil vyjednávací skupinu, která se pokusí tyto doporučení 

zahrnout do podmínek a posunout jednání s TJ Sparta zase o něco dále. J. Viktora slíbil, 

že před následujícím jednáním ZM, bude svoláno pracovní jednání k rozpočtu, kde budou 

všichni zastupitelé přizváni. M. Suchánek poděkoval FV za projednání věcí týkajících se 

městské části Šipší (materiály, které nechala K. Daczická odložit na následující jednání 

ZM), děkuje jmenovitě I. Šancovi, že vidí věci prioritní (M. Suchánek zde citoval zápis FV 

- I. Šanc doporučuje zásadní pozornost věnovat právě přípravě priorit, a dává své slovo, 

že bude hlasovat za podpoření dané akce, úpravy v městské části Hlouška i vodní prvky a 

hřiště na Šipší), R. Otrubovi a Z. Jiráskovi, že rovněž budou hlasovat za podpoření věcí 

týkající se hřiště „Průmyslovák“ a ul. Puškinské. 

 

Materiál č. 2/02 – Usnesení č. 9/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora b e r e   n a   v ě d o m í informativní zprávu 

plánovaných úprav rozpočtu. 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 

 

Materiál č. 2/03 – Usnesení č. 10/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e předložený návrh na rozpočtové 

opatření EKO č. 1 – navýšení rozpočtových prostředků z důvodu požáru ubytovny Vítězná 

a s tím spojené výdaje a to na úkor zůstatku na běžných účtech ve výši 500  tis. Kč. 

Současně dojde k zapojení přijatých darů ve výši 5,5 tis. Kč na stejný účel k 7. 1. 2021. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 31. 12. 2021 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 

J. Viktora podal informace související s požárem ubytovny Vítězná v Sedlci. Závěrečná 

zpráva statika, bude po obdržení předložena do ZM. 

 

3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 

Materiál č. 3/01 - Usnesení č. 11/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I. s c h v a l u j e prodloužení předložených termínů na splnění svých usnesení č. 

231/08 ze dne 21. 10. 2008 do 31.12. 2021, č. 36/10 ze dne 16. 3. 2010 do 31.12. 

2021, č. 18/19 ze dne 29. 1. 2019 do 31. 12. 2021, č. 68/20 ze dne 21. 5. 2020 do 31. 

12. 2021, č. 71/20 ze dne 21. 5. 2020 do 31. 12. 2021, č. 101/20 ze dne 23. 6. 2020 do 

30. 6. 2021, č. 136/20 ze dne 15.9. 2020 do 31. 3. 2021,   

II. r u š í své usnesení č. 34/20 ze dne 28. 4. 2020. 

Zodpovídá: Mgr. A. Kloudová  Termín: 15. 2. 2021 

- pro 24, proti 0, zdržel se 0. 
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M. Hlavatý upozornil na důvodovou zprávu, kde je uveden termín prodloužení pro 

usnesení č. 18/19 do 31.12.20. J. Viktora uvedl, že se jedná o překlep, na který byl 

upozorněn, termín splnění je tedy pro usnesení č. 18/19 do 31.12.21. 

 

Materiál č. 3/02 - ODLOŽENO 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 3684 

(ostatní plocha – ostatní komunikace) o výměře 46 m2, včetně všech součástí a 

příslušenství, v k. ú. Kutná Hora paní Janě Jahodové, Kutná Hora Karlov, za celkovou 

kupní cenu ve výši 70.000 Kč. 

Zodpovídá: Ing. B. Maternová   Termín: 30. 6. 2021          

 

Materiál č. 3/03 - STAŽENO 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  

I. n e s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 1977/15 (ostatní plocha – jiná plocha) 

o výměře cca 300 m2 a části pozemku p. č. 1977/16 (ostatní plocha – jiná plocha) o 

výměře cca 345 m2, oba v k. ú. Kutná Hora, manželům Martinovi Obešlovi, Kutná Hora a 

Žanetě Obešlové, Kutná Hora, 

II. s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 1977/15 (ostatní plocha – jiná plocha) o 

výměře cca 300 m2 a části pozemku p. č. 1977/16 (ostatní plocha – jiná plocha) o 

výměře cca 345 m2.  

Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín:31. 12. 2021 

 

Materiál č. 3/04 - Usnesení č. 12/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora  s c h v a l u j e prodej pozemku p. č. 4504/55 o 

výměře 19 m2, včetně všech součástí a příslušenství, v k. ú. Kutná Hora, do 

spoluvlastnictví pana Jozefa Králika (podíl ve výši ½) a paní Ilony Králikové (podíl ve výši 

½), 

Kutná Hora za celkovou kupní cenu ve výši 24.738 Kč. 

Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 30. 6. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 

 

Materiál č. 3/05 - ODLOŽENO 

Zastupitelstvo města Kutná n e s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 4284/1 

(ostatní plocha, manipulační plocha) o výměře cca 12 m2 v k. ú. Kutná Hora panu Mgr. 

Janu Kadlecovi,  

Kutná Hora. 

Zodpovídá: Ing. B. Maternová     Termín: 31. 3. 2021  

 

 

Materiál č. 3/06 - Usnesení č. 13/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 4002 

(zahrada) o výměře cca 230 m2 v k. ú. Kutná Hora panu Tomášovi Edrovi,  

Kutná Hora. 

Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 31. 3. 2021  

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 

 

Materiál č. 3/07 - Usnesení č. 14/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 61/1 v 

k. ú. Poličany panu Davidovi Černému,  

Praha 2.     
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Zodpovídá: Ing. B. Maternová          Termín: 28. 2. 2021  
- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 

 

Materiál č. 3/08 - Usnesení č. 15/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora n e s c h v a l u j e prodej části pozemku p. č. 440 o 

výměře cca 310 m2 v k. ú. Morašice v Železných Horách panu Michalu Hačkovi, 

Pardubice - Polabiny. 

Zodpovídá: Ing. B. Maternová Termín: 28. 2. 2021  

- pro 23, proti 0, zdržel se 0, nehl. 1. 

 

4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 

Materiál č. 4/01 - Usnesení č. 16/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e uzavření veřejnoprávních smluv na 

poskytnutí neinvestičních dotací na činnost organizací v roce 2021 pro oblast – SPORT s: 

Sparta Kutná Hora, z.s. – 800 000,- Kč 

TJ Sparta Kutná Hora, z.s. – plavecký bazén – 5.584.119 Kč 

TJ Sparta Kutná Hora, z.s. – plovárna – 600.000 Kč 

SK Sršni Kutná Hora, z.s. – 2.245.881 Kč 

TJ Sokol Kaňk z.s. – 50.000 Kč 

TJ Viktoria Sedlec, z.s. – 50.000 Kč 

TJ Sokol Malín – 50.000 Kč. 

Zodpovídá: Mgr. O. Seifert Termín: 19. 2. 2021   

- pro 21, proti 0, zdržel se 3. 

 

Materiál č. 4/02 – Usnesení č. 17/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e předložený návrh na posunutí termínů 

nadcházejících 12ti splátek půjčky schválené usnesením ZM č. 166/17 ze dne 12. září 

2017 pro TJ Sparta Kutná Hora na dofinancování pořízení nafukovací tenisové haly v roce 

2021, tj. posunutí konečné splatnosti půjčky o jeden rok.  

Zodpovídá: Mgr. O. Seifert Termín: 19. 2. 2021   

- pro 23, proti 0, zdržel se 1. 

 

Materiál č. 4/03 - Usnesení č. 18/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e uzavření veřejnoprávních smluv o 

poskytnutí neinvestiční dotace z programu Podpora vzdělávání dětí a mládeže ve městě 

Kutná Hora pro rok 2021 s: 

POD HORAMI z. s. – 80.000 Kč, Okresní rada Asociace školních sportovních klubů České 

republiky Kutná Hora, pobočný spolek   - 150.000 Kč. 

Zodpovídá: Mgr. O. Seifert Termín: 19. 2. 2021  

- pro 21, proti 0, zdržel se 3. 

 

Materiál č. 4/04 - Usnesení č. 19/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e uzavření dodatku č. 2 veřejnoprávní 

smlouvy uzavřené dne 31. 1. 2020 na poskytnutí neinvestiční dotace pro TJ Sparta Kutná 

Hora, z. s. ke změně účelu použití dotace. 

Zodpovídá: Mgr. O. Seifert                

 Termín: 31. 1. 2021 

 

- pro 21, proti 0, zdržel se 3. 
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6. MATERIÁL ODBORU INVESTIC 

Materiál č. 6/01 - Usnesení č.20/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e 

a) předložený návrh rozpočtového opatření INV č. 01 - přesun rozpočtových prostředků 

z  položky „Zapojení zůstatku minulých let“ na položku  „„Sportovní hala Klimeška – LED 

tabule“ ve výši 1.203.950 Kč. 

b) předložený návrh rozpočtového opatření INV č. 02 - přesun rozpočtových prostředků 

z  položky „Zapojení zůstatku minulých let“ na položku  „Sportovní hala Klimeška – 

doplňkové práce“ ve výši 197.311 Kč. 

c) předložený návrh rozpočtového opatření INV č. 03 - přesun rozpočtových prostředků 

z  položky „Zapojení zůstatku minulých let“ na položku  „Rekonstrukce chodníků – 

Masarykova ulice“ ve výši 500.000 Kč. 

d) předložený návrh rozpočtového opatření INV č. 04 - přesun rozpočtových prostředků 

z  položky „Zapojení zůstatku minulých let“ na položku  „Cyklostezky – propojení VO“ ve 

výši 994.342 Kč. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková Termín: 31. 1. 2021 

- pro 15, proti 2, zdržel se 8. 

Z. Jirásek upozornil na důležitost priorit při rozdělení zůstatku, doporučuje neodsouhlasit 

tato rozpočtová opatření, doporučuje přistoupit k těmto věcem společně dle priorit 

následně v únoru. Navrhl protinávrh hlasovat o každém bodu zvlášť. M. Suchánek 

souhlasí se Z. Jiráskem a položil dotaz, kolik takových věcí do března máme, zda jsem si 

jisti, že nic nového nepřijde. Dotaz nebyl zodpovězen. Následně dal J. Viktora hlasovat o 

protinávrhu. 

Protinávrh Z. Jiráska – hlasovat o každém bodu zvlášť - pro 10, proti 0, zdržel se 14. 

Protinávrh nebyl přijat, následně se tedy přistoupilo k hlasování o usnesení 

v původním znění. 

 

7. MATERIÁL ODBORU SOCIÁLNÍCH VĚCÍ A ZDRAVOTNICTVÍ 

Materiál č. 7/01 – Usnesení č. 21/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e změnu zřizovací listiny příspěvkové 

organizace Pečovatelská služba Kutná Hora, IČ 61926973, sídlem Pirknerovo nám. 202, 

284 01 Kutná Hora, která nahrazuje původní zřizovací listinu včetně jejích dodatků.  

Zodpovídá: Ing. J. Kuklová  Termín: 31. 1. 2021 

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 

 

Materiál č. 7/02 – Usnesení č. 22/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e financování příspěvku Města Kutná 

Hora pro Pečovatelskou službu Kutná Hora pro rok 2021 ve výši 6.550.000 Kč na základě 

Smlouvy o pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu číslo S-

0614/SOC/2020, které bylo vydáno Pečovatelské službě Města Kutná Hora Středočeským 

krajem s platností do 31. 12. 2022 a ke kterému Město Kutná Hora přistupuje s tím, že 

částka pro rok 2021 ve výši 6.550.000 Kč je určena pro registrovanou sociální službu 

pečovatelská služba. 

Zodpovídá: Mgr. Bc. M. Šlesingr, DiS. Termín: 31. 1. 2021 

- pro 25, proti 0, zdržel se 0. 

 

15. MATERIÁL ODDĚLENÍ CESTOVNÍHO RUCHU A MARKETINGU  

Materiál č. 15/01 – Usnesení č. 23/21 

Zastupitelstvo města Kutná Hora s c h v a l u j e rozpočtové opatření OCRM č. 01 – 

zvýšení rozpočtových výdajů Oddělení cestovního ruchu a marketingu o částku 67.980 Kč 
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z důvodu prodloužení možnosti čerpání dotace od Středočeského kraje v programu na 

podporu turistických informačních center. Tato částka je převedena z roku 2020, kdy 

nebylo možno účel dotace plnit. 

Zodpovídá: Ing. M. Bulánková             Termín: 31. 1. 2021 

- pro 23, proti 0, zdržel se 2. 

 

V. Dotazy a připomínky zastupitelů města 

I. Šanc 

- k dnešnímu materiálu č. 2/01 Zápis Finančního výboru, omlouvá se, že reaguje až teď, 

rád by uvedl na pravou míru informace z předmětného Zápisu, ze kterého citoval ve 

svém sdělení M. Suchánek. Ověřil si v záznamech, zda je výrok, že přislíbil podporu 

sídlišti Hlouška a Šipší, v zápise FV uvedeno. Na jednání FV dal slovo, že podpoří záměr 

týkající se sídliště Hlouška, při kontrole zápisu FV byla uvedena jen Hlouška a se zápisem 

tedy souhlasil, netuší, kdo tam připojil i Šipší. Slovo dal, a dával si pozor, opravdu jen 

tomu, co se týkalo sídliště Hlouška. Nevylučuje, že sídliště Šipší podpoří, ale jeho 

vyjádření na FV se týkalo pouze sídliště Hlouška.  

 

Z. Jirásek 

- potvrdil sdělení I. Šance, podívá se do zápisu FV jak dané doplnění vzniklo.  

- vznesl připomínku, kterou předložil písemně: Výstavba TESCA je v plném proudu. 

Bohužel však nikdo neví, kdy můžeme očekávat jeho dokončení a spuštění, včetně 

pomocných ploch. Chtěl bych tedy požádat vedení města, aby tuto informaci zjistilo a 

zveřejnilo na městských webových stránkách. Doporučil by dále, aby v následujících 

Kutnohorských listech byla tato informace také zveřejněna, včetně případného 

schématického obrázku celé připravované plochy.  

- reagoval na zaslanou odpověď k dotazu vzneseného na předchozím zastupitelstvu k 

jednateli městské společnosti KH TEBIS s.r.o. Ing. T. Pilce - budova komplexu TESCO se 

již rýsuje, od kotelny KH TEBIS je vzdálena cca 200 m, jednal jste o možném připojení 

centrálního zásobování teplem, pokud ano, s jakým výsledkem? V případě neoslovení 

prosím podat informaci, proč k tomu nebylo přistoupeno. Odpověď pana jednatele, 

kterou Z. Jirásek přečetl, informuje o jednáních, která v minulých letech probíhala, ale 

společnost TESCO se odvolávala na vydané stavební povolení z roku 2011 - 2012, kde je 

počítáno s jiným napojením než na CZT. Z. Jirásek tomu rozumí, že jednání nebylo 

dostačující, proto dále studoval Energetickou koncepci města z roku 2015, ze které 

vyplývá, že jeden ze stanovených cílů je podpora CZT zachovat současné připojení a 

maximálně podporovat připojováním nových odběrných míst. Cena tepla se v dnešní 

době neustále zvyšuje, což vypovídá o společnosti KH Tebis, že ekonomické výsledky 

společnosti nejsou optimální. Zde vidí propásnutí možnosti napojení společnosti TESCO.  

J. Viktora potvrdil, že se společností TESCO jednání ohledně možnosti napojení bylo, a to 

hned na prvním jednání, kdy společnost TESCO oznámila zahájení výstavby, ale 

společnost dala jasně najevo, že napojení na CZT změnou projektu již časově není 

možné. T. Pilc, potvrdil, že společnost TESCO dostalo v roce 2011, 2012 od města 

rozhodnutí, ve kterém nebylo počítáno s  připojením se na CZT společnosti KH TEBIS, 

přestože bývalý jednatel společnosti pan Gajdoš o toto připojení velmi usiloval. 
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M. Suchánek 

- dnes bylo odhlasováno, že Město pro lidi nebude mít ve finančním výboru své 

zastoupení, nebude se dozvídat o tom, co se projednává, nebude moci dávat návrhy, byť 

uskupení Město pro lidi vyhrálo volby  

 

T. Havlíček 

- bylo by možné zajistit průjezd přes uzavřenou část silnice směr Poličany, kde je povolen 

průjezd městské dopravě, záchranným složkám, připojit do této výjimky také restaurace, 

které rozvážejí jídla, objíždění tohoto směru je pro ně nákladné časově i finančně  

 

K. Špalková 

- dotaz k cyklostezce, zda by šlo zajistit nezajištěné výkopy stavby cyklostezky, která 

není řádně označena jako stavba, v jaké fázi je výstavba, jaký je termín dokončení 

stavby - Ing. Janál uvedl, že cyklostezka je stavba a nikdo by se v dané části neměl 

pohybovat, kompletní dokončení stavby je prodlouženo do 30. 3. 21 

- informaci o termínu ukončení stavby cyklostezky je zveřejněn na FB Kutnohorského 

deníku, kde si ale článek bez zaplacení členství nemůžete dočíst, upozornila na potřebu 

více občany informovat 

 

VI. Různé 

Treml 

- jaký je termín ukončení prací v parku pod Vlašským dvorem, zda je plánováno veřejné 

slavnostní otevření -  Ing. Janál sdělil, že poslední fází je umístění designových lamp, pro 

které jsou připraveny v parku výkopy, TS budou moci lampy instalovat následně, po 

ukončení prací na veřejném osvětlení cyklostezky termínově předpokládá do konce 

února. 

 

K. Daczická 

- položila dotaz Ing. Janálovi, zda existuje harmonogram prací stavby na cyklostezce, 

občané upozorňují na chybějící stavební ruch – Ing. Janál aktuální harmonogram nemá, 

práce na výstavbě jsou v současné době omezeny jednak důvodem karantény části 

pracovní skupiny, dále mrazivým počasím, které neumožňuje pokládku optických kabelů, 

ale termín 30. 3. 21 je pro dokončení stavby konečný 

- zabývá se spol. Technické služby s.r.o. obsahem kontrolní zprávy, kterou zpracoval 

Finanční výbor, zda jsou některá zjištění implementována – J. Kraus, člen dozorčí rady 

TSKH sdělil, že na společnost do dnešní doby žádná oficiální žádost nepřišla, vznesl i 

dotaz na pana předsedu dozorčí rady společnosti, pokud se plete tak se omlouvá, kde se 

stala chyba. J. Viktora konstatoval, že je to opakovaná otázka ohledně kontrolní zprávy. 

 

Z. Jirásek  

- na dnešním jednání zastupitelstva byl potěšen pochvalami směřujícími právě na dobře 

odvedenou práci finančního výboru. V květnu 2020 byla vytvořena 14 stránková zpráva, 

o které hovořila K. Daczická, předložena v červnu do zastupitelstva, ale nebyla 

odsouhlasena, proto nevzniklo usnesení. Zprávu panu Běhounkovi (předseda DR) zaslal 

v květnu a pan J. Kraus (člen DR) má zprávu přímo ze zastupitelstva, je škoda, že 

zpráva, na které pracovali ¾ roku půl roku někde leží, ve zprávě je uvedeno 14 

doporučení. J. Viktora konstatoval, že prověří jaká je skutečná situace se zprávou. 

 

M. Suchánek 
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- jakým způsobem ošetřilo město vztah mezi městem KH a společností T-Mobile, sám 

jako předseda OsV a posléze zastupitel se na smlouvu dotazoval, bylo by možné smlouvu 

vidět, popřípadě obdržel informace pro občany, kteří se na něj obrací, jakým způsobem 

se předmětná smlouva dotýká SVJ, jak město chrání své občany při takto velkém 

kontraktu – J. Viktora uvedl, že smlouva je stále v jednání, návrh smlouvy před 

podpisem bude předložena – S. Doušová doplnila, že občané se mohou v případě 

jakéhokoli dotazu k této záležitosti obracet přímo na ni 

 

VII. Závěr 

Pan starosta Ing. Josef Viktora poděkoval za korektní a pracovní jednání zastupitelstva a 

dnešní zasedání ukončil v 18:00 hod.  

 

Z jednání ZM byl pořízen videozáznam. Přijatá usnesení, zápis z jednání a 

záznam o hlasování jsou zveřejněny i na webových stránkách samosprávy – 

www.mu.kutnahora.cz . 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu 

 

 

 

 

Martin Suchánek, člen ZM Ing. Tomáš Pilc, člen ZM 

 

  

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta 

 

 

 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr, místostarosta Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Stanislava Sovová, DiS., 19. 01. 2021 

http://www.mu.kutnahora.cz/

